
Zápisnica č. 2/2024 

z 11. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Vesteniciach  

konaného dňa 13.03.2024 

Prítomní:  4 poslanci OcZ podľa priloženej prezenčnej listiny 

Ospravedlnený: Ing. Andrej Foltán 

- starosta obce 

- Margita Rybanská, hlavná kontrolórka obce 

- zamestnankyne obce 

- 5 občania 

 

  Program: 

1. Otvorenie,  kontrola uznášaniaschopnosti, schválenie programu 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa  

3. Kontrola uznesení a odpovede na dopyty poslancov z ostatného rokovania OcZ 

4. Správa o činnosti obecného úradu 

5. Informácia o finančnej situácii OcÚ a MŠ za mesiace január a február 2024 

6. Schválenie predaja obecného majetku z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

7. Rozpočtové opatrenie č. 1/2024  

8. Rôzne 

a) prijatý podnet od p. Ladislava Čaprnku, bytom Dolné Vestenice 

b) žiadosť o predbežný súhlas na odkúpenie časti obecných pozemkov 

c) odpis zmarenej investície a zrušenie prác na príprave a rozostavaní majetku 

d) OTZ osláv Dňa víťazstva nad fašizmom 

e) OTZ MDD 

f) OTZ zájazdu do družobnej obce Brníčko 

9. Diskusia 

10. Záver 

 

1. Otvorenie,  kontrola uznášaniaschopnosti, schválenie programu 

     Rokovanie o 18.00 hod. otvoril a celý jeho priebeh viedol starosta obce Ing. Pavol Foltán. 

Prítomní boli 4 poslanci, Ing. Andrej Foltán bol ospravedlnený Ďalej boli prítomní občania –  

p. Monika Šmýkalová, p. Monika Olejková, p. Miloš Bernát,  Ing. Daniel Briestenský a p. Marta 

Anovčínová.. Návrh programu rokovania, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli a internetovej 

stránke obce bol doplnený v časti Rôzne nasledovne: Odpis zmarenej investície a zrušenie prác na 

príprave a rozostavaní majetku. Doplnený program bol schválený uzn.č.13/2024. Všetky prijaté 

uznesenia z 11.zasadnutia OcZ  tvoria prílohu zápisnice. Priebeh rokovania bol nahrávaný.  

 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa 

    Do návrhovej komisie boli zvolení: Ing. Martin Pediač a p. Mário Mišiak. 

Návrhová komisia bola jednomyseľne schválená uznesením č. 14/2024. 

Za overovateľov zápisnice boli určení: Mgr. Marta Humajová a p. Tibor Šúň.  

Za zapisovateľku bola určená Milada Kováčová. 

 

3. Kontrola uznesení a odpovede na dopyty poslancov z ostatného rokovania OcZ 

      Starosta obce informoval, že na predchádzajúcej schôdzi boli schválené návrhy na odkúpenie 

resp. na bezodplatný prenájom farských pozemkov, uvedené návrhy predloží pán dekan na 

posúdenie Biskupskému úradu v Nitre, schválené Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom 

obce, schválený zámer predaja časti obecného majetku, plán kultúrnych akcií na rok 2024. Ďalej 

starosta obce informoval poslancov, že písomne odpovedal na písomný podnet manželov 

Briestenských a taktiež na ústny podnet z 10. zasadnutia OcZ a tiež písomne odpovedal p. Monike 

Šmýkalovej na jej diskusné príspevky z toho istého zasadnutia. Všetky 3 písomné odpovede 

starosta obce prečítal prítomným.  
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     V liste manželom Briestenským starosta vysvetlil, že keď susedia zhrnuli zvyšky múrov RD  

č. 41, nemôže sa od nich žiadať, aby si dodatočne vybavovaoi povolenie na odstránenie stavby, 

pretože na neexistujúcu stavbu sa dodatočne nedá vybaviť tzv. búracie povolenie a stavebný zákon 

ani neumožňuje dodatočne viesť konanie na odstránenie stavby. V ich prípade odborný 

zamestnanec stavebného úradu Nováky zjavne pochybil, keď im nariadil dodatočne vybavovať 

povolenie na odstránenie už neexistujúcej stavby ich rodinného domu č. 40.  

     V liste p. Monike Šmýkalovej starosta odpovedal na požadované otázky z diskusie a uviedol 

ešte tieto upresnenia ku kritike starostu z predchádzajúcej schôdze: 

- informovanosť o dianí v obci: kto chce, informácii si nájde dostatok. Na obecnej stránke sa 

zverejňujú celé zápisnice zo zasadnutí OcZ so správou o činnosti OcÚ, 1x ročne sa sumarizuje 

bilančná správa činnosti OcÚ, zverejňujú sa aktuálne veci a fotografie z obecných podujatí 

- starosta v montérkach: za akúkoľvek prospešnú prácu sa netreba hanbiť, slúži skôr ku cti 

a nemala by byť terčom výsmechu. To, že s tým nesúhlasí menšina občanov (cca 20%) 

neznamená, že je to zlý prístup. Fyzická práca starostu nie je žiadnym predpisom zakázaná 

a drvivá väčšina občanov to oceňuje, obzvlášť v malých obciach, kde to má aj priaznivý dopad na 

obecné financie. 

- kritika kancelárie OcÚ : tvrdenie, že kancelária úradníčok OcÚ je nevyhovujúca, stiesňujúca,  

až hodná vyskočenia z okna je zavádzajúce a rozmer 2x2 m nezodpovedná skutočnosti, preto si 

takéto tvrdenia od Vás vyprosujem.  

     Pravda je taká, že pôvodná kancelária úradníčok na OcÚ v suteréne kultúrneho domu mala 

rozmer 3,8m x 4,45 m = 16,91 m
2 

a terajšia má rozmer 3,45 m x 5,48 m = 18,90 m
2
, čo je o 12% 

viac. Pôvodná kancelária bola chladná, mala plesnivé steny a svietiť sa v nej muselo celý rok 

a náklady na vykurovanie boli extrémne vysoké.  

    Terajšia kancelária je z hľadiska bezpečnosti, logistiky a energetickej efektívnosti na 

optimálnom mieste. Priestory OcÚ sú suché, svetelné a energeticky efektívne: v zime sú 

najteplejšie a v lete najchladnejšie. Ako prílohu Vám prikladám dôvodovú správu k stavebným 

úpravám v objekte OcÚ z roku 2021, kedy sa zvyšovala svetelnosť a energetická efektívnosť 

predmetných priestorov. 

     Na margo charakteristiky môjho správania sa, že si myslím, že len ja viem všetko urobiť 

najlepšie a nikto nemôže mať lepší nápad alebo názor ako ja, uvediem len toľko, že to považujem 

z Vašej strany za nehoráznosť a zaujatosť voči mojej osobe, pretože sa považujem za racionálneho 

človeka a uprednostňujem vždy najefektívnejšie riešienia: napríklad iniciatívne som podporil 

a zapojil sa do modernizácia kuchyne KD, čo bol nápad poslancov, nie môj. Neverili by ste, ale aj 

nápad pomocných pracovníkov ak je lepší ako môj, vždy rád podporím. 

     Dotknutí občania boli prítomní, starosta obce im udelí slovo v diskusii. Vzaté na vedomie uzn. 

č. 15/2024. 

 

4. Správa o činnosti obecného úradu 

     Správu o činnosti obecného úradu vypracoval a predložil starosta obce. K správe neboli  

žiadne pripomienky. Správa o činnosti obecného úradu je prílohou zápisnice.  

Vzaté na vedomie uzn.č. 16/2024. 

 

5. Infomácia o finančnej situácii OcÚ a MŠ za mesiace január a február 2024 

    Informáciu o stave hospodárenia za mesiace január a február 2024 pripravila ekonómka obce  

p. Milena Šúňová. K predloženému materiálu neboli žiadne pripomienky. Informácia o finančnej 

situácii za mesiace január a február 2024 je prílohou zápisnice. Vzaté na vedomie  uzn. č. 17/2024.    
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6. Schválenie predaja obecného majetku z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

     Na ostatnom zasadnutí obecného zastupiteľstva bol schválený zámer predaja obecného majetku 

-  pozemok CKN p.č. 308/2 Zastavaná plocha a nádvoria o rozlohe 35 m
2
 podľa GP  

č. 87/2023 v prospech žiadateľov: Ing. Daniela Briestenského, bytom Pružina 706 a Ing. 

Alexandry Briestenskej, bytom Horné Vestenice 259 za jednotkovú cenu 1,33 €/m
2
,  

celková cena 46,55 € podľa § 9a, ods. (15) písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa a v súlade so Zásadami hospodárenia a nakladania 

s majetkom obce. Schválený zámer bol zverejnený na úradnej tabuli obce, elektronickej úradnej 

tabuli a na CUETe od 13.02.2023 do okamihu schválenia predaja predmetného pozemku, 

k zverejnenému zámeru neboli doručené žiadne pripomienky. Predaj pozemku bol schválený 

jednomyseľne uzn. č. 18/2024. Kúpno-predajnú zmluvu a návrh na vklad do katastra si kupujúci 

zabezpečia na vlastné náklady. 

 

7. Rozpočtové opatrenie č. 1/2024  

     Schválenie rozpočtového opatrenia č. 1/2024 predložil starosta obce. Bežné príjmy boli 

upravené o čiastku 15 000 €, finančné operácie príjmové o čiastku 5 104 €, bežné výdavky sa 

upravili o čiastku 8 854 € a kapitálové výdavky o 11 250 €. Rozpočtové opatrenie bolo schválené 

uzn. č. 19/2024. Rozpočtové opatrenie č. 1 je prílohou zápisnice.  

 

8. Rôzne 

a) prijatý podnet od p. Ladislava Čaprnku, bytom Dolné Vestenice – p. Ladislav Čaprnka poslal 

na obec podnet na obmedzenie pohybu motorových vozidiel na ceste popri rieke Nitrica, denne ju 

na prechádzku využíva veľa ľudí, využiť sa dá na bicyklovanie, korčuľovanie. Šoféri na presun 

z Dolných Vesteníc do Nitrice vo veľkom využívajú túto cestu, často sú arogantní a bezohľadní 

voči chodcom. Poslanci vzali podnet p. Čaprnku na vedomie uzn.č. 20/2024. Poslanci OcZ sa 

vyjadrili, že osadenie zákazových značiek v predmetnom úseku by situáciu nevyriešilo, lebo by 

ich nespokojní šoféri odtrhli alebo vylomili aj so stĺpikom a obec by ich každú chvíľu musela 

osádzať nanovo. Lepším riešením bude osadiť na nebezpečných úsekoch pri nitrickom moste a pri 

firme SAARGUMMI dve uzamykateľné zábrany-závory. Poslanci doporučili starostovi, aby 

vyvolal jednanie s firmou AGRO-HÁJ Mošovce a Slovenským vodohospodárskych podnikom 

Banská Štiavnica, aby takéto závory povolili a dohodli sa na realizácii. Vypracovanie projektu 

dopravného značenia a osadenie zákazových značiek obcou poslanci neodsúhlasili uznesením č. 

21/2024. 

b) žiadosť o predbežný súhlas na odkúpenie časti obecných pozemkov – žiadosť o predbežný 

súhlas na odkúpenie časti obecných pozemkov doručili Marek Kováč a Zuzana Kováčová, bytom 

Horné Vestenice 62. Žiadali o časti pozemkov EKN p.č. 98/1, 99, 102/1, 522, 535/3 v k.ú. Horné 

Vestenice s približnou výmerou 82 m
2
. Starosta obce urobil obhliadku, kde zistil, že pre obec je 

nevýhodné odpredať časti pozemkov ako si žiadali žiadatelia – ide tadiaľ obecný kanál, poslanci 

schválili upravený predbežný súhlas na odkúpenie časti obecných pozemkov a to časť pozemkov 

EKN p.č. 98/1 a p.č. 522, na časti pozemkov, ktoré sú pod garážou a pod dažďovou kanalizáciou 

sa žiadateľom ponúkne vecné bremeno. Žiadatelia si dajú vypracovať geometrický plán na základe 

ktorého požiadajú obec o odkúpenie. Schválené uzn.č. 22/2024. 

c) odpis zmarenej investície a zrušenie prác na príprave a rozostavaní majetku – vypracovaná 

projektová dokumentácia – multifunkčné ihrisko, renovácia kultúrneho domu a domu smútku 

v hodnote 4 284  € - nebolo zrealizované, investícia sa musí odpísať z účtovnej evidencie ako 

zmarená. Schválené uzn.č. 23/2024. 

- plán urobiť cestu investičného charakteru v hodnote 1 710 €, ale urobilo sa to z fondu opráv 

v rámci opravy cesty, zrušenie prác v hodnote 1 710 € bolo schválené uzn.č. 24/2024. 
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d) OTZ osláv Dňa víťazstva nad fašizmom  - oslavy Dňa víťazstva nad fašizmom sa uskutočnia 

v utorok 07.05.2024 so začiatkom o 17.00 hod. v Presmerí. Vzaté na vedomie uzn.č. 25/2024. 

e) OTZ MDD- oslavy MDD sa uskutočnia v sobotu 01.06.2024 na asfaltovom ihrisku. Vzaté na 

vedomie uzn.č. 26/2024. 

f) OTZ zájazdu do družobnej obce Brníčko – autobusový zájazd sa  uskutoční  

v dňoch 7.-8.9.2024, starosta obce potvrdí, že prídeme. Vzaté na vedomie uzn.č. 27/2024. 

 

9.  Diskusia 

     V diskusii vystúpili: 

Ing. Martin Pediač, poslanec – stavanie mája sa uskutoční v utorok 30.04.2024, príde detská 

folklórna skupina z Diviackej Novej Vsi, čas bude ešte upresnený, 

p. Marta Anovčínová, občianka – majitelia psov chodia po obci so svojimi psami na prechádzku, 

po obci je veľa extrementov, neupratujú po psoch, aj jednu občianku upozornila, teraz sa s ňou 

nerozpráva, 

Ing. Martin Pediač, poslanec – treba vyhlásiť reláciu do obecného rozhlasu, 

p.Marta Anovčínová, občianka  – ako sa bude riešiť zvýšený pohyb vysokej zveri po obci 

starosta obce – v obci nie je povolený odstrel zveri, vláda musí schváliť zvýšený odstrel v lesoch, 

p. Monika Olejková, občianka – prišla s požiadavkou, aby sa materská škola otvárala o 6.40 hod., 

t.j. o 20 minút skôr, začala chodiť do práce a práca jej začína o 7.00 hod. , našli sa ďalšie  

4 mamičky, ktorým by to vyhovovalo, chce, aby skoršie otváranie škôlky bolo oficiálne, nie  

len na dohode s pani učiteľkou,  

starosta obce – berie na vedomie, porozpráva sa s riaditeľkou, treba dať požiadavku na Radu 

školy, aby sa touto požiadavkou zaoberala. 

p. Mário Mišiak, poslanec – musí sa to riešiť, všade naokolo sa otvára o 06.00 hod.,  

Ing. Daniel Briestenský, občan – požiadal starostu, aby ich už opakovane neosočoval, že oni 

zbúrali dom, ale susedom dom náhodou spadol, 

- na obhliadke kvôli poškodeniu fasády, stĺpikov bol prítomný len starosta a jeden zo susedov, oni 

prizvaní neboli, vzniklo nedorozumenie, keby tam boli, ukázali by poškodenie fasády a tiež 

poškodenie stĺpikov, – padajúci konár poškriabal vonkajšiu stenu rodinného domu 60 cm od okna, 

nevie, čo by bolo, keby už mali omietku alebo im to zničilo okno, oni nenapísali, že bola 

poškodená kocka, ako im odpísal starosta, stĺpiky boli vylomené, oni ich zabezpečili z ich strany, 

oni chceli, aby si susedia zabezpečili stĺpiky z ich strany,  

- v liste bolo napísané, že do konca februára bude vypílený orech, stále tam je,  

- konáre zo stromov stále presahujú hranicu pozemku, poslancom ukázal fotodokumentáciu, 

ako to vyzerá na ich pozemku 2 roky,  

- všetko robia v dobrej viere, nejdú na políciu, aj keď im bola spôsobená škoda, ktorá presahuje 

hranicu trestného činu, najskôr to riešili osobne, teraz to riešia cez obec, aby obec upozornila 

majiteľov susednej nehnuteľnosti, aby sa starali o svoj majetok, stále trvajú na vypílení stromov, 

lebo ohrozujú ich nehnuteľnosť,  

- ďalej starosta v liste opísal, že susedné stavby už nie sú stavbami, zisťovali si na rôznych 

inštitúciám, napísala  im aj Ing. Sigotská zo SOÚ Nováky, k nej nebola doručená žiadosť na 

odstránenie stavieb, majú sa pýtať na obci, akým spôsobom boli stavby odstránené, nechcú to 

riešiť, ale je tam dvojitý meter, manželia Briestenskí si museli vybavovať búracie povolenie 

a platili pokutu a susedia nemuseli vybavovať búracie povolenie a nevie, či platili pokutu, oni len 

chcú, aby sutiny zo zbúraných stavieb susedov boli odvezené,  

starosta obce – vykonal 2 obhliadky, 1. – keď sa zosunul premočený múr na pletivo, informoval 

susedov, čo sa deje a oni operatívne odstránili ohrozenie nebezpečia života, nemohol ich vyzývať, 

aby nič nerobili,  má  potvrdené z 3 miest - dodatočné povolenie na odstránenie stavby neexistuje, 

pokutu dostali manželia Briestenskí za to, že nedodržali podmienku v stavebnom povolení – a to, 

že bude zachovaná časť pôvodnej stavby, čo sa nestalo a všetko bolo zbúrané, nemalo sa 

vybavovať dodatočné búracie povolenie, ale malo nasledovať len priestupkové konanie,  
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Ing. Daniel Briestenský, občan  – nechcú, aby bolo u susedov zahájené priestupkové konania, 

chcú, aby odpratali tie sutiny,  

p. Mário Mišiak, poslanec – opýtal sa, či strecha u susedov padla samovoľne,  

starosta obce – pred rokom, on nevie ako to bolo, niekto zrútil, stiahol strechu, malo sa to riešiť 

pred rokom, susedia dostali výzvu, aby si zabezpečili nehnuteľnosť pred zrútením a oni si to 

zabezpečili, že stiahli strechu a nebezpečie sa odstránilo, 

p. Mário Mišiak, poslanec – susedia porušili zákon, keď zhodili strechu,  

starosta obce – p. Sigotská pochybila, nemala vyzývať manželov Briestenských, aby si vybavili 

búracie povolenie, starosta do stanoviska obce na vydanie búracieho povolenia napísal, že stavba 

bola komplet zbúraná, ďalej starosta povedal, že on túto šachovú hru nezačal, prečítal e-mail od 

p.Kňažkovej, ktorá usmerňuje Ing.  Sigotskú a k veci stavebného povolenia zmeny stavby 

rodinného domu manželov Briestenských, kde mala byť zmena pôvodnej stavby, napísala, že 

zmena stavba, ktorá bola celá zbúraná, nie je možná, stavebné povolenia nie je vykonateľné,  

už sú vydané súdne judikáty, že zmena stavby sa môže povoliť len vtedy, keď je zachovaná taká 

časť stavby, ktorá je užívaniaschopná – má steny, strop – je to priestorový objekt. To isté platí aj 

pri žiadosti o odstránení stavby – musí sa jednať o priestorový objekt, ak to nie je priestorový 

objekt, už to nie je stavba, lebo tá už neexistuje.  

Ing. Daniel Briestenský – ich stavebné povolenie bolo nahlásené na okresnú prokuratúru, okresný 

stavebný úrad, krajský stavebný úrad, krajskú prokuratúru a všade im to povolili a schválili, už je 

právoplatné,  

starosta obce – on s tým nie je stotožnený, 

Ing. Martin Pediač, poslanec – požiadal, aby sa predkladali veci, ktoré sa vyriešiť dajú, ak majú 

obe strany nejaký konflikt, nech si ho vyriešia vonku, on sa tohto nechce zúčastňovať,  

starosta obce – ak by pri obhliadke zistil, že plot je premačknutý, strecha poškodená, tak by konal 

Ing. Martin Pediač, poslanec – máme zriadenú stavebnú komisiu, poriadkovú komisiu, členovia 

nech idú pozrieť na miesto problému a tam nech posúdia, či bolo niečo poškodené, ako sú stromy 

opílené a nech sa to už uzavrie, 

starosta obce – aj on to už chce uzavrieť, ešte podotkol, že manželia Briestenskí sa sťažovali  

na potkanov, ale tam sa nič nechová odkiaľ by potkany chodili a ak nie sú spokojní s riešením 

obce, môžu to riešiť právnou cestou, 

p. Mário Mišiak, poslanec – prečo tam starosta chodil sám, nech sa zvolá komisia, on ako 

predseda stavebnej komisie chce byť na obhliadke, 

p. Tibor Šúň, poslanec – on na tom pozemku bol, 4 stĺpy boli vyvalené, ak sú už opravené, tak to 

už nedokážu,  chyba starostu, že tam išiel sám, nemal žiadnych svedkov,  teraz je už zbytočné 

pozerať.  

p. Mário Mišiak, poslanec- prečo starosta nie je neutrálny, stále zastáva majiteľov susednej 

nehnuteľnosti,  

p. Monika Šmýkalová, občianka – ďakuje starostovi, že odpísal na jej diskusné príspevky 

z januárového zasadnutia, teší sa, že vodovodná točka pred kostolom bude opravená, že sa začala 

riešiť situácia pred bytovkami ohľadom retardérov,  

- kanalizácia – tiež tam bol starosta za obec len sám s projektantom, má pocit, že projektant nebol 

veľmi nadšený tým, čo videl, p. Šmýkalová chce vedieť, ako práce na prekrytí kanalizácie 

pokračujú, pri poslednej búrke voda nešla do pripravených šácht, ale úplne niekam inam, 

starosta obce – na štúdii sa pracuje, výškovo to nesedí, každý vjazd do domu sa bude robiť sólovo, 

projekt budú posudzovať poslanci, prosil projektanta, aby bol projekt hotový do zastupiteľstva, 

bude mu volať,  

p. Monika Šmýkalová, občianka – ohľadom informovania cez sociálne siete, všetky informácie sú 

na obec stránke, ale nikto nebude čítať celé zápisnice, na facebook sa napíše krátka správa a všetci 

sú informovaní, to, že starosta má negatívny vzťah ku facebooku nič neznamená, bolo veľmi 

príjemné vidieť, že ženy z dediny, ktoré sú možno choré, hendikepované,  dokáže robiť krásne 

veci, aktuálne stránku o obci na fb spravuje p. Haberajterová, možno by stačilo, aby prišla raz za 

mesiac na obecný úrad po informácie, ktoré by následne zverejnila,  
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- starosta v montérkach – v odpovedi mala napísané, že to vadí len 20% občanov, chcela vedieť, či 

si starosta robil prieskum, je názoru, že starosta má peniaze do obce doniesť, vybaviť a nie ich 

šetriť starostovou fyzickou prácou, keď máme ľudí , oni majú vykonať prácu a starosta ich má len 

kontrolovať a nie to za nich urobiť,  

starosta obce – urazilo ho to, starostov za fyzickú prácu chvália, niektoré práce sú riskantné, 

p. Monika Šmýkalová, občianka  – starosta si myslí, že všetko urobí dobre len on, poslal jej 

dôvodovú správu k realizácii okien a svetlíkov v kancelárii obecného úradu, aj by jej uverila, ale 

vypracoval ju opäť starosta,  ona očakávala, že dôvodovú správu vypracuje odborník,  

- ona ako manažérka si vypočuje názory svojich podriadených a nie vždy je to príjemné, starosta 

je volená funkcia – starosta si musí vypočuť názory občanov, a ak aj s nimi nesúhlasí, mal by 

popremýšľať, či sú ešte možnosti na zlepšenie, starosta všetko robí sám, aj v prípade manželov 

Briestenských nezavolal príslušnú komisiu, ale všetko chcel vyriešiť sám,  

p. Mário Mišiak, poslanec – ako predseda stavebnej komisie chcel byť prítomný, keď prišiel 

projektant ohľadom kanála, nikto ich neohlásil, keď bol plynár, čo vytyčoval trasu, povedal, že 

mali sme dať kanalizáciu pod plyn,  bol by spád a nebol by problém s vodou, 

p. Tibor Šúň, poslanec – je poslancom už viac volebných období, ešte pred odstúpením viacerých 

poslancov  OcZ v decembra 2021, mu hovorili, aby sa nechytal toho kanála, nech to urobí 

projektant, urobí sa výberové konanie na firmu a tá bude zodpovedná, ale starosta nesúhlasil,  

chcel ušetriť veľa peňazí a začal to robiť sám, už to trvá 5 rokov a tento rok sa kanál nedokončí,  

je to v hroznom stave, veľa vecí robil bez komisie, na vlastnú päsť, všetci sú už unavení,  

p. Monika Šmýkalová, občianka – v Hradišti dostali dotáciu na rekonštrukciu kultúrneho domu, 

teraz je výzva na kamerové systémy do dediny, toto sú veci, ktoré má riešiť starosta,  

- ohľadom bytových domov – obec hrubo porušuje zákon, ak v nájomných sociálnych bytoch 

bývajú ľudia, ktorí vlastnia majetok, tiež by mala byť ustanovená komisia, ktorá bude rozhodovať 

o prideľovaní bytov,  

- starosta obce – posudzovali sa príjmové pomery žiadateľov, majetkové sa neposudzovali, k pani 

Šmýkalovej sa vyjadril, že povedala, že bude dávať námety, a nie, že všetko počínanie starostu 

zahrabe pod čiernu zem, to, že robí aj fyzicky je jeho filozofia a toho sa nezriekne. Starosta 

uviedol, že za  17 rokov starostovania šetrí plat 1 pomocného pracovníka na plný úväzok, čo by 

predstavovalo náklady cca 9 000 € x 17 rokov = 153 000 €. Kde by sme boli, ak by nehľadal 

úsporné riešenia, asi by bol obecný rozpočet „Švorc“, namiesto prebytku, ktorý v súčasnosti 

máme.  

p. Mário Mišiak, poslanec – p. Šmýkalová to nemyslela zle, v Hradišti dostali dotáciu aj na nový 

chodník, urobili nové nádvorie pred kultúrnym domom, opravili školu, môžeme tam ísť 

a inšpirovať sa,  

p. Tibor Šúň – kedy sa budú robiť schody do domu smútku,  

starosta obce – musia byť ponuky, aby sa vybrala firma 

p. Marta Anovčínová, občianka – načo opravovať schody, okolo domu smútku sa vozia na 

bicykloch a schádzajú aj po schodoch,  

p. Monika Šmýkalová – na ľavej strane cintorína je za ohradou veľký neporiadok, nahádzané 

vence, kytice,  

Ing. Daniel Briestenský, občan – či sa končí zmluva so SOÚ v Novákoch, 

starosta obce – SOÚ Nováky končí k 30.06.2024, so starostami vestenickej doliny sa budú 

rozprávať, situácia sa bude musieť riešiť,  hlavne stavebný úrad musí fungovať.  
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10. Záver 

     Na záver starosta obce  všetkým poďakoval za účasť a 11. rokovanie OcZ ukončil. 

 

 

 

 

 

 

           Ing. Pavol Foltán 

   starosta obce 

 

V Horných Vesteniciach dňa  13.03.2024 

 

Zapísala: Milada Kováčová  

 

 

 

 

Overovatelia:  Mgr. Marta Humajová    ......................................... 

 

                        

              p. Tibor Šúň  ....................................... 


